

Session Synopsis Feb 6, 2023

1. Pastor Sam Andri is resigning from his position as Youth Pastor at VCPC as of Feb 28, 2023.
2. Session approved the concept of a donor wall designed by Jeanette Lee called "A Remarkable Constant" for the north side of the new church building. It consists of large life-size photo panels showing the history of how God has blessed this congregation for over 125 years.
3. Good Friday Service (in-person and combined) will take place on April 7th 10:30 am at the Kerrisdale Taiwanese Presbyterian Church (Church Hall).
4. Session approved the recruiting of a part time pastoral care and outreach coordinator.

2023 年 2 月 6 日堂議會會議摘要

1. Pastor Sam Andri 傳道將於 2023 年 2 月 28 日辭去本教會之青年牧者的職務。
2. 堂議會委託由 Jeanette Lee 姊妹為新教堂北面設計的捐贈牆，此牆被稱為“卓越的常數”。它由真人大型照片板組成，展示 125 多年來上帝如何祝福我們教會的歷史。
3. 耶穌受難日崇拜（實體和聯合）將於 4 月 7 日上午 10:30 在 Kerrisdale 台灣長老教會之副堂舉行。
4. 堂議會決定招聘一名兼職教牧關顧和外展同工。